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SAJÓBÁBONY VÁROS  ÖNKORMÁNYZATA  
SAJÓBÁBONY, BOCSKAI ÚT 2.    

 
 

J E G Y Z � K Ö N Y V 
 
 

Készült: Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatalában 2010. november 16-án megtartott  
képvisel�-testületi ülésér�l.   

 
Jelen vannak: kezdéskor   7 f� 
                         ülés végén  7 f� 
 

 1.  Nagy Imre polgármester 
 2.  Bencs Gábor 
 3.  Gazda Lajos  
 4.  Lakatos Jen� 
 5.  Ráduly József   
 6.  Seb�k Lajos  
 7.  Dr. Varga Eszter  
 
 

Tanácskozási joggal az ülésen részt vett: Török Barna címzetes f�jegyz� 
 
Meghívott:   Vendriczky Tiborné élelmezésvezet�, Urbán József MESZ vezet�, Tóthné Pet� 
Katalin pü.f�munkat., Heged�s Zoltánné szoc.f�munkat.  
 
Nagy Imre polgármester köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 f�s 
képvisel�-testületb�l  mindenki jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri Dr. Varga Eszter és Gazda Lajos képvisel�ket.  
Ismerteti a napirendi pontokat, javasolja, hogy a 7. napirend el�tt tárgyalja a képvisel�-
testület a M�vel�dési-, Ifjúsági- és Sport Bizottság küls�s tagjainak megválasztását.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással meghozta az alábbi határozatot: 
 

117/2010. (XI.16.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg: 
1. CIRKONT Rt. szolgáltatási díjának megállapítása 
    El�adó: ügyvezet� igazgató 
2.  Beszámoló a lejárt határidej� határozatokról. 
 El�adó: polgármester  
3. Tájékoztató a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 El�adó: polgármester, jegyz� 
4.  Indítványok, bejelentések. 
5.  Helyi rendeletek felülvizsgálata:  
• Ipar�zési adó mértékének meghatározása,  
• építményadó mértékének meghatározása,  
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• kommunális adó mértékének meghatározása,  
• lakások bérleti díjának meghatározása, 
• nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérleti díjáról állásfoglalás  kialakítása,  
 El�adó: polgármester, jegyz� 
6. Beszámoló az Önkormányzat I-III. negyedéves gazdálkodásáról, szükség esetén 

pénzügyi terv módosítás. 
 El�adó: polgármester  
7.  Zárt ülésen: személyi és államigazgatási ügyek, fellebbezések. 

- Bursa Hungarica pályázatok elbírálása  
- Segélykérelmek elbírálása 
 El�adó: polgármester 

Jegyz�könyv hitelesít�k: Dr. Varga Eszter és Gazda Lajos képvisel�k.  
 
 

1. CIRKONT Rt. szolgáltatási díjának megállapítása 
 
Nagy Imre polgármester  tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy a CIRKON ZRt. 
nem küldött id�ben írásos anyagot, a bizottságok nem tudták megvitatni, ezért javasolja, 
hogy a december 7-i ülésre napolják el ennek a pontnak a tárgyalását.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

118/2010. (XI.16.) számú  Önkormányzati  Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület a 2010. december 7-i ülésen 
tárgyalja a CIRKONT Rt. szolgáltatási díjának megállapítását. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

 
2.  Beszámoló a lejárt határidej� határozatokról. 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti az írásban elkészített beszámolót a lejárt határidej� 
határozatokról.  
 
 
3. Tájékoztató a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy az elkészített anyag a bejárás során felvezetett 
problémákat tartalmazza.  
 
Gazda Lajos képvisel� javasolja, hogy a következ� héten tartsák meg az elmaradt bejárást a 
lakótelepen.  
Elmondja, hogy a Településfejlesztési bizottság tárgyalta a jelentést: 
- a közbiztonsággal kapcsolatban a következ� ülésre Halász András készít egy koncepciót.  
- Az elágazásnál lév� buszmegálló megépítését átmenetileg vaslemezb�l javasolják, hogy 

még a téli id� beállta el�tt elkészülhessen. 
- Az Ady úti kertek végében kialakult víztárolót szakemberek bevonásával meg kell 

szüntetni. 
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- A szennyvízhálózat felújítását az ÉRV-vel közösen kezdje meg az önkormányzat. 
- A patakmeder betonlapokkal történ� felújítására keresse az önkormányzat a pályázati 

lehet�séget. 
- A falfirkákat fesse le a MESZ, 
- Az italboltok környékén rendszeres közterület-felügyeletre van szükség. 
- Azt az információt kapta, hogy kicsi az újonnan vásárolt autó, többször kell fordulni az 

ebéd kiszállításakor. 
 
Ráduly József képvisel� a kondi terem sorsát érint�en tárgyalt a bizottság az intézmény 
m�ködtet�jével, az SVSE elnökével. Döntés még nem született. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  elmondja, hogy az ÁNTSZ engedélyére van szükség a 
m�ködéséhez, valamint állandó felügyel�re. A megfelel� helyiséget kell megtalálni, valamint 
a költségkeretet kell megállapítani. 
 
Bencs Gábor képvisel� a Kun B. úti társasház kérését megvizsgálva megnézte a 
Településfejlesztési bizottság a helyszíni, megállapították, hogy a csatornát ki kell tisztítani, 
valamint tavasszal aszfaltozni kell, mert már ehhez hideg van. 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy az élelmezésvezet� süt�lap vásárlására 128 
e Ft-ot kért.  
Szül�k kérték a gyermekétkeztetés ingyenessé tételét, ennek költsége egy évben kb. 1,5 millió 
Ft. 
MESZ vezet� a m�vel�dési ház festésére 100 e Ft-ot kér, radiátor cseréjére 300 e Ft-ot, 
valamint a hóeltakarításra és a buszmegálló építésére kér keretet.  
A Katolikus Egyház kéréssel fordult az önkormányzathoz, melyben a templomhoz vezet� 
lépcs� mellé korlát kiépítését kérték. 
Az Erkel F. út 9. szám alatt lév� társasház járda aszfaltozásra kéri az elvégzett munka 
költségének az 50 %-át. Az aszfaltozást 130 e Ft-ért végeztették el.  
Az iszaplerakónál helyszíni szemlét tartottak. Itt nem található nagy mennyiség� folyadék, a 
tároló nem veszélyezteti a települést. A helyszínt rendben találták. 
 
Nagy Imre polgármester javasolja, hogy a MESZ vezet� mérje fel a buszmegálló 
megjavításának anyagigényét a következ� ülésre.  
 
Seb�k Lajos képvisel�  javasolja, hogy lindab lemezb�l építsék, mert az valamivel szebb. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� egyeztetett a MESZ vezet�vel, van bontott téglájuk, ebb�l tartja 
megfelel�nek a végleges megoldást. 
 
A képvisel�-testület  egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

119/2010. (XI.16.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja, hogy a MESZ javítsa 
ki a 26-os út elágazásánál lév� buszmegállót. A kivitelezés bentonit lemezb�l és 
hullámpalából történjen. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 



 4 

 
Vendriczky Tiborné élelmezésvezet� elmondja, hogy nagyon örülnek az autónak, el�fordul 
olyan ételsor ami nem fér el benne egyszerre, azonban nem nagy a távolság.  
 
 
4. Indítványok, bejelentések 
 
Urbán József MESZ vezet� téli síktalanításra sót vásárolna. 24 t a szállítással együtt 570 e 
Ft. Ez a mennyiség kb. 2-3 évre elegend�. 
A hétvégi hóeltakarítási ügyeletre 1 millió Ft keretet kér a hétvégi ügyeletre. Az id�járás 
függvényében rendelné el az ügyeletet.  
 
Ráduly József képvisel� javasolja, hogy ne zsákos anyagot vásároljon a MESZ, hanem 
ömlesztve, mert az olcsóbb. 
 
Nagy Imre polgármester javasolja, hogy a bizottságok tárgyalják meg a téli hóügyeletet. 
Szerinte az  ömlesztett só vásárlása sem kerül kevesebbe, mert zsákot kell hozzá venni.  
 
Gazda Lajos képvisel�  szerint sem kerül sokba, hiszen 2-3 évre elegend� mennyiségr�l van 
szó. 
 
A képvisel�-testület  4 igen és 3 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

120/2010. (XI.16.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja 24 t só beszerzését, 
melynek költsége 600 e Ft. 
Felel�s: polgármester 
  MESZ vezet� 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy Pásztor Barnabásné szót kér. 
 
Pásztor Barnabásné sajóbábonyi lakos nem érti miért nem kapnak az otthon lakói az uniós 
csomagokból. Az egész intézmény egyet kapott. Ki dönti ezt el. 
 
Török Barna jegyz� tájékoztatja arról, hogy a Polgármesteri Hivatalban döntötték el ki kap a 
támogatásból. Minden ingatlanra kapott az önkormányzat egy csomagot, nem minden ember 
számára.  
 
Pásztor Barnabásné sajóbábonyi lakos szerint az otthonban minden ember egy család.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: egyszer sem kaptak az otthon lakói az uniós támogatásból. 
Mindegyik lakó sajóbábonyi bejelentett lakcímmel rendelkezik. Az egészségügyi ellátást az 
önkormányzat megkapja a lakók után, holott ezt nem használják fel, mert az otthont 
m�ködtet� alapítvány fedezi az ott lakók egészségügyi ellátását.  
 
Ráduly József képvisel�  nem javasolja, hogy minden lakó kapjon csomagot, hiszen olyan 
lakásban ahol 3,4 f� lakik , ott is csak egy csomagot kaptak.  
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Nagy Imre polgármester  szerint most, hogy a szociális bizottság feladatait a képvisel�-
testület látja el, nagyobb rálátása lesz több dologra.  
 
Török Barna címzetes f�jegyz�  elmondja, hogy radiátor vásárlására kért a MESZ vezet� 
300 e Ft-ot.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

121/2010. (XI.16.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja, hogy a meghibásodott 
radiátorokat pótolja a MESZ a m�vel�dési házban. A feladat elvégzésére 300.000.-F-
ot biztosít.  
Felel�s: polgármester 
  MESZ vezet� 
Határid�: azonnal 

 
Urbán József MESZ vezet�  elmondja, hogy az ÁMK vezet�je kéri, hogy a  m�vel�dési 
házban a táncterem, kiállítóterem, folyosó, WC, dohányzó festésére lenne szükség.  
 
Ráduly József képvisel� tudomása szerint már folynak a munkálatok, így szükséges-e a 
szavazás.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� emlékeztet arra, hogy a homlokzatfestéket is megvásárolta az 
önkormányzat, a munka nem lett elvégezve.  
Erre a feladatra sincs éget� szükség, hiszen nem gyerekintézmény, nem tartja annyira fontos 
feladatnak. F�tésre szükség van, mert jön a tél. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

122/2010. (XI.16.) számú Önkormányzati Határozat  
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elutasította a festék vásárlásának 
kérelmét.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy az Erkel F. út 9. szám alatti lakók 
leaszfaltoztatták a járdát, kérik a költségétnek legalább az 50 %-át térítse meg az 
önkormányzat.  
 
Bencs Gábor képvisel� szerint ezt a munkálatok megkezdése el�tt kellett volna kérni.  
 
Lakatos Jen� képvisel� úgy gondolja, hogy ezt a kérést is támogatnia kell az 
önkormányzatnak, hiszen más településekre szívesen nyújtanak segítséget.  
 
Gazda Lajos képvisel�  szerint a járda egy részét mindenki használja, közterület.  
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Ráduly József képvisel�  javasolja a támogatást, hiszen a KPM helyett kijavíttatta az utat az 
önkormányzat 170 e Ft-ért, az ÉRV helyett 130 e Ft-ért, a garázssoron 130 e Ft-ért, akkor a 
járda felújítást is lehet támogatni. 
 
A képvisel�-testület 6 igen és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

123/2010. (XI.16.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony  Város Önkormányzat Képvisel�-testülete támogatja az Erkel F. út 9. 
szám alatti társasház járda aszfaltozásának a költségét 50 %-ban, melynek összege 
67.500.-Ft. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

Török Barna címzetes f�jegyz�: a konyha süt�lapot szeretne vásárolni, melynek értéke 130 
e Ft.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� érdekl�dik, hogy mennyiben változik a menü lehet�sége a 
süt�lapok beszerzése után. 
 
Vendriczky Tiborné élelmezésvezet� elmondja, hogy az új süt�ben egészségesebb ételeket 
tudnak készíteni. A menü jelenleg is változatos, nem szerepel egy hónapban kétszer ugyan az 
az étel.  
 
A képvisel�-testület 5 igen és 2 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

124/2010. (XI.16.) számú Önkormányzati Határozat 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete teflon tepsik beszerzését 
javasolja a Szociális Étkeztet�nek. A konyhai eszköz értéke 150 e Ft. 
Felel�s: polgármester 
  Élelmezésvezet� 
Határid�: azonnal 

 
Török Barna címzetes f�jegyz� ismerteti a Római katolikus egyház kérelmét, melyben a 
templomhoz vezet� lépcs� mellék kérnek korlátot. Javasolja mérje fel a MESZ és a decemberi 
ülésre készítse el� az ajánlatot. 
 
Ráduly József képvisel�  azt is javasolja, hogy a református templom felé vezet� lépcs� 
mellé is készüljön korlát. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

125/2010. (XI.16.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja, hogy mérje fel a 
MESZ a templomokhoz vezet� lépcs� mellé építend� korlát anyaszükségletét, a 
kialakítás költségét a decemberi ülésre.  
Felel�s: polgármester 
  MESZ vezet� 
Határid�: azonnal 
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Seb�k Lajos képvisel�  javasolja, hogy: 
- az önkormányzat autóit matricázzák fel. Kerüljön rá a város címere és a neve. 
- A Kossuth úton 100 m hosszan helyezzenek ki megállni tilos táblát a Heltai boltig. 
- A Pet�fi út végén lév� buszmegállónál kialakított rámpa magas, nem tudja mindegyik 

busz használni.  
- Minden intézménynek legyen egy kapcsolattartója, aki figyelemmel kíséri, hogy mire van 

szükségük. 
 
Bencs Gábor képvisel� érdekl�dik, hogy a Fazekas úti fekv�rend�r megrongálásának ügye 
hol tart.  
 
Lakatos Jen� képvisel� elmondja, hogy: 
- felül kell vizsgálni az ÉMÁSZ-szal kötött karbantartási szerz�dést, mert sok lámpatest 

nem világít, a javítása lassú, nehézkes.  
- Szükség lenne a régi újtelepen világítótestek felszerelésére, kérik a lakók, hogy kerüljön 

minden oszlopra.  
 
Gazda Lajos képvisel�  emlékeztet arra, hogy a bejáráson megfogalmazódott problémák nem 
t�rnek halasztást, még a hideg beállta el�tt pl: a Kossuth út 68. szám el�tt lév� vízelvezet� 
árok kitisztítására, továbbá a Tóth Béla mellett lév� útról lemosta a követ a víz, ezt is rendbe 
kell tenni.  
A bejárás során feljegyzett problémákról készüljön lista, hogy a fontossági sorrendet a 
bizottság meg tudja állapítani. 
 
Ráduly József képvisel� érdekl�dik, hogy: 
- a város napi pénzügyi elszámolás mikorra készül el, 
- a járda építésr�l szintén pénzügy elszámolást kér, 
- az aszfaltozás számlájának értelmezéséhez segítséget kér, 
- a református temet�ben a csap mellett a szemetest üríteni kell, valamint a nagy konténer 

festése szükséges. 
- Kéri jelöljék ki az intézmények üzemeltetésének a felel�sét, mert az �szi szünetben is 

ment az iskola f�tése, kit lehet ezért felel�sségre vonni. 
 

Seb�k Lajos képvisel�  szerint nincs szükség minden kültéri izzó cseréjére. 
 
Nagy Imre polgármester  nem elégedett az ÉMÁSZ által végzett munkával. A régi újtelepre 
a lámpák felszerelésével nem készül el ebben az évben az ÉMÁSZ, �k szerelik fel és nem 
lehet el�re tudni, hogy milyen határid�vel vállalják. 
Ha az intézményekben van gondja a képvisel�nek, javasolja azt bizottsági ülésen beszéljék 
meg.  
 
Gazda Lajos képvisel� szerint több szül� fontolgatja, hogy a gyereket elviszi a sajóbábonyi 
iskolából. Meg kell keresni ennek az okát.  
A szül�k kifogásolják, hogy a menzán minden mirelit alapanyag felhasználásával készül. Ezt 
is meg kell beszélni. 
 
Vendriczky Tiborné élelmezésvezet�  elmondja, hogy nem minden alapanyag mirelit, a 
krumplipüré pedig nem porból készül. Betartja a konyha az el�írásokat.  
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Ráduly József képvisel�  javasolja, hogy ne fizessenek a gyermekétkezetésért a településen, 
ez kb. 2 millió Ft kiadást  jelentene évente az önkormányzatnak.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� szerint a gazdálkodási tervben meg kell határozni, hogy az 
elkövetkez� 4 évben milyen fejlesztéseket tervez az önkormányzat pl: munkahelyteremtés, 
közbiztonság, intézményfejlesztés kérdéseiben, majd évekre is meg kell határozni. Az 
intézményvezet�kkel tárgyaljon a Pénzügyi bizottság, hallgassa meg, hogy mi az � kérésük, 
melyek a rövid távon belül megoldásra váró feladatok. Ezek ismeretében készüljön az 
elkövetkez� év költségvetése.  
Molnár Norbert sajóbábonyi lakos felajánlotta, hogy tervet készít a közbiztonság 
megszilárdítására költségvetéssel együtt.  
Javasolja, hogy az SZMSZ tárgyalása is kerüljön napirendre a következ� ülésen, tovább 
javasolja, hogy a ciklusprogramot januárban tárgyalja a képvisel�-testület, hogy az 
intézményvezet�kkel is meg lehessen vitatni a várható feladatokat, valamint a pályázati 
lehet�ségek is akkor jelennek meg.  
  
Seb�k Lajos képvisel� szerint azért vállalták ezt a feladatot, hogy megadják az irányt a 
lakosságnak, a településnek. 
 
Nagy Imre polgármester javasolja, hogy a képvisel�k tartsanak kapcsolatot az 
intézményvezet�kkel. A rájuk tartozó feladatokat velük egyeztessék. Azon igyekezzenek, 
hogy takarékosan, rugalmasan végezzék a feladatot. 
 
 
Urbán József MESZ vezet� szintén azt javasolja, hogy az intézményvezet�k és a képvisel�k 
üljenek le és vitassák meg mi a testület terve az elkövetkez� 4 évre. A decemberi ülésen már a 
következ� év várható beruházásait is meg kell vitatni. Ha készülne karbantartási terv, akkor 
nem kéne minden munka el�tt pénzt kérni az elvégzend� feladatra.  
A 4-es épületre megvásárolt festéket a pincében tárolják, azonban az épületet el�bb vakolni 
kéne.  
A temet� az egyház tulajdona, a szemeteseket �k is kiüríthetnék id�nként.  
Az iskolában az �szi szünetben csak temperáló f�tés volt és csak egy kazán m�ködött. 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy a koncepciót a következ� ülésen be kell 
terjeszteni. A 4 éves ciklusprogramot lehet januárban is tárgyalni.  
A SZMSZ-t a decemberi ülésre megküldi, hogy a módosító javaslatokkal januárban tárgyalni 
tudja a képvisel�-testület.  Az elfogadott tervekt�l azonban el lehet térni ha szükséges.  
A fekv�rend�r felszedésére érkezett bejelentést áttette a rend�rségre. Az elemek egy része 
megvan a MESZ-ben tárolják.  
 
 
5.  Helyi rendeletek felülvizsgálata:  

• Ipar�zési adó mértékének meghatározása,  
• építményadó mértékének meghatározása,  
• kommunális adó mértékének meghatározása,  
• lakások bérleti díjának meghatározása, 
• nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérleti díjáról állásfoglalás  kialakítása,  
 

Török Barna címzetes f�jegyz� ismerteti az adóbevételek alakulását. Javasolja a közterület-
használati díjak csökkentését 20-30 %-kal.  
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Nagy Imre polgármester tájékoztatásul elmondja, hogy a gépjárm�adó központi adó, a nem 
fizet�k esetében a behajtás hivatalból lefolytatásra kerül. Az építményadó változtatására év 
közben is lehet�ség van.  
A kommunális adóhoz az önkormányzatnak még tennie kell, hogy ki tudja egyenlíteni bel�le 
a szemétszállítás díját.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  elmondja, hogy javaslat volt arra vonatkozóan, hogy a 
kommunális adó kedvezményt megváltoztassák, a nyugdíjminimum négyszerese legyen a 
jövedelemhatár a 70 éven felüliek esetében. 
Az id�seknek nagyon nehéz, azonban a fiatalok és a vállalkozók kimaradnak az 
adókedvezményekb�l, pedig nekik is nehéz. 
 
Gazda Lajos és Lakatos Jen� képvisel� is a 4-szeres kedvezményt javasolja, hiszen évek 
óta nem emelkedett a nyugdíjminimum. 
 
Ráduly József képvisel� a fiatalokat támogatná azzal, hogy ne fizessenek a gyermekek 
étkeztetéséért, az id�seket pedig azzal, hogy 4-szeresére emelné a kedvezményt a kommunális 
adó esetében. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzata Képvisel�-testületének  
16/2010. (XI.17.) 

Önkormányzati rendelete  
a magánszemélyek kommunális adójáról szóló 13/2007. (XII.28.) rendelettel módosított 

18/2002. (XII.11.) rendelet módosításáról 
 

1.§ 
 

A rendelet 6.§ (2) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
 
 Mentes az adókötelezettség alól az a lakás, bérlemény, amelyben 70 éven felüli 

tulajdonos, illetve bérl� életvitelszer�en egyedül lakik, amennyiben jövedelme a 
nyugdíjminimum négyszeresét nem haladja meg.  

 
2.§ 

 
Ez a rendelet a kihirdetését követ� napon lép hatályba.  
Hatályát veszti a 13/2007. (XI.28.) rendelet 1.§ (2) bekezdése.  
 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy az ipar�zési adó mértéke max. 2 %. Jelenleg a 
bizottság a központi támogatástól teszi függ�vé a módosítását.  
A talajterhelési díj mértékét jogszabály határozza meg.  
Megállapítja, hogy a képvisel�-testület nem módosítja az adónemek mértékét. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� nem javasolja, a talajterhelési díj módosítását, inkább fel kéne 
mérni hány lakásban nincs kialakítva a vezetékes szennyvíz. 
Török Barna címzetes f�jegyz�  ismerteti a lakások bérleti díjának rendeletét. Javasolja 
változtatás nélkül hagyni a mértékét. 
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Dr. Varga Eszter képvisel�  elmondja, hogy a PB nem javasolja a módosítását.  
 
Seb�k Lajos képvisel�  érdekl�dik, hogy nincs e arra lehet�ség, ha valaki nem tudja a lakbért 
fizetni, ledolgozza az önkormányzatnál. 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy volt ilyen esetre kezdeményezés, de meghiúsult. 
Megállapítja, hogy nem javasolja a változtatását a képvisel�-testület. 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� ismerteti a nem lakás céljára szolgáló helyiségek díját. 
Szerinte a jelenlegi gazdasági helyzetben magas az üzletek bérleti díja. Javasolja csökkentését 
20-30 %-kal. 
 
 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� javasolja, hogy csökkenjen a közterület használat díja 30 %-kal.  
 
Seb�k Lajos képvisel�  20 %-os mérséklését javasol a közterület használati díjaknak.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzata Képvisel�-testületének 
17/2010. (XI.17.) 

Önkormányzati rendelete  
A közterület használati díjakról  

 
(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
 
Nagy Imre polgármester megállapítja, hogy nem javasolják a garázsok bérleti díjának 
változtatását.  
Az önkormányzat a Településfejlesztési bizottság javaslata alapján a város bejárását folytatja 
2010. november 24-én 9,00 órai kezdettel.  
 
 
6. Beszámoló az Önkormányzat I-III. negyedéves gazdálkodásáról, szükség esetén 

pénzügyi terv módosítás. 
 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti  a beszámolót.  
Tájékoztatásul elmondja, hogy az önkormányzat számlájának egyenlege jelenleg 120 millió Ft 
van lekötve, és 45 millió Ft kézpénzben. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a PB javasolja a a beszámoló elfogadását. 
Azonban részletesen szeretné megismerni a városnapi ünnepség költségeit és az aszfaltozás 
költségét. 
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A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzata Képvisel�-testületének 
18/2010. (XI.17.)  

Önkormányzati rendelete  
Az önkormányzat 2010. évi költségvetésér�l szóló 13/2010. (IX.1.) rendelettel módosított 

3/2010. (II.24.) rendelet módosításáról 
 

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

126/2010. (XI.16.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta az önkormányzat I-III. 
negyedéves gazdálkodásáról szóló beszámolót. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

 
7. M�vel�dési-, Ifjúsági- és Sport Bizottság küls�s tagjainak megválasztása 
 
Ráduly József képvisel�  a bizottság küls�s tagjainak javasolja Dányádi Bélánét és Hubai 
Krisztiánt. 
 
Lakatos Jen� képvisel� a bizottság küls�s tagjának Kapitány Bélát javasolja.  
 
Török Barna címzetes f�jegyz�  elmondja, hogy a bizottságban 50 %+1 a választott 
képvisel�k száma.  
 
Seb�k Lajos képvisel� szerint a bizottság véleményére adni kell.  
 
Nagy Imre polgármester  egy bizottságot szeretett volna és részfelel�söket. Sajnálatos, hogy 
a küls�s tagokat baráti, üzleti megfontolások alapján javasolják. Szerinte az ÁMK igazgató, a 
m�vel�dési ház igazgatója, sport elnöke kéne, hogy helyet kapjon a bizottságban, velük kéne 
kapcsolatot tartani, akkor menne jól a munka.  
 
Lakatos Jen� képvisel�:  szerinte � nem barátság alapján választ szakembert. 
 
A képvisel�-testület 6 igen és 1 tartózkodással megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzata Képvisel�-testületének 
19/2010. (XI.17.) 

Önkormányzati rendelete  
Sajóbábony Város Önkormányzat Szervezeti és M�ködési szabályzatáról szóló többször 

módosított 4/2003. (II.26.) rendelet módosításáról 
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1. § 
 

A rendelet 66.§ (3) bekezdésében megjelölt 2. számú melléklet az alábbiak szerint módosul: 
 
A m�vel�dési-, Ifjúsági- és Sport Bizottság: 
 
 Küls�s tagok:   Dányádi Béláné 
 

2. § 
 
Ez a rendelet a kihirdetést követ� napon lép hatályba.  
 
 
Nagy Imre polgármester  az ülést bezárta, mert a képvisel�-testület a továbbiakban zárt 
ülésen folytatja munkáját. 
 
      Kmft. 
 
 
 
 Török Barna sk.                Nagy Imre sk. 
         címzetes f�jegyz�                 polgármester 
 
 
 
 Dr. Varga Eszter sk.              Gazda Lajos sk. 
    jkv.hitelesít�               jkv.hitelesít� 
 
 
 
 
 
 
 
 


